

ABOUT YOUR PASS

- This pass must be fixed to the inside of the upper or lower right corner of the windshield (passenger side) and must be clearly visible from the outside at all times.
- For security reasons, vehicles not displaying a valid pass will be subject to immediate removal (towing).
- This pass does not replace a match ticket and does not grant access into the stadium.
- Any vehicles entering the perimeter are subject to be searched at any time.
- The pass is considered invalid if altered or defaced.
- Stolen, lost or damaged passes will not be replaced.
- Please notify UEFA immediately if this pass is lost or found.

TERMS AND CONDITIONS

This parking pass is issued for the purpose of enabling duly authorised persons and vehicles to access the designated parking area at the relevant venue for the relevant match and/or non-match days of UEFA EURO 2024™ as indicated on the pass. This pass is personal and non-transferable and must be clearly displayed and visible within the vehicle at all times. The right to hold and/or use this pass may be revoked at any time at UEFA's or EURO 2024 GmbH's sole discretion and any breach of these terms and conditions may result in refusal of entry to, or expulsion from, the designated parking area and confiscation of this pass. The holder of this pass agrees: (1) to comply with these terms and conditions and adhere to any policies and safety and security regulations (including allowing the vehicle and any contents thereof to be searched) implemented for the event; (2) to park in the designated parking area only and as directed by any official at any time; (3) to indemnify and hold UEFA and any of its affiliates harmless from and against all losses, liabilities, damages, claims, costs and expenses suffered or incurred in connection with the allocated pass, including where arising as a result of damage to other vehicles in the designated parking area; (4) not to offer to sell or otherwise transfer the pass to any other party; and (5) that neither UEFA nor any of its affiliates shall be liable for any loss or damage to any vehicle or its contents while it is in the designated parking area, except for damages caused by UEFA or any of its affiliates, employees or agents, and that vehicles left in the designated parking area are entirely at the pass holders' own risk; the liability of UEFA or any of its affiliates is limited to intent and gross negligence, unless unlimited liability for injury to life, limb and health applies. This also applies to breaches of duty by its employees or agents. This limitation of liability shall not apply if a (material) obligation has been breached which is essential for achieving the purpose of the contract; however, liability shall be limited to the foreseeable damage typical for the contract. Liability for indirect damage and consequential damage is excluded.

INFORMATIONEN ZU IHREM AUSWEIS

- Dieser Ausweis muss im Fahrzeuginneren an der oberen oder unteren rechten Ecke der Windschutzscheibe (Beifahrerseite) angebracht werden und jederzeit von außen sichtbar sein.
- Aus Sicherheitsgründen werden Fahrzeuge ohne gültigen Ausweis umgehend durch Abschleppen vom Gelände entfernt.
- Dieser Ausweis ersetzt kein Ticket für ein Spiel und gewährt keinen Zutritt zum Stadion.
- Fahrzeuge, die sich innerhalb des Stadionperimeters befinden, können jederzeit durchsucht werden.
- Bei Änderung oder Beschädigung verliert dieser Ausweis seine Gültigkeit.
- Gestohlene, verloren gegangene oder beschädigte Ausweise werden nicht ersetzt.
- Bitte benachrichtigen Sie die UEFA umgehend, wenn dieser Ausweis verloren geht oder gefunden wird.

ALLGEMEINE GESCHÄFTSBEDINGUNGEN

Dieser Parkausweis wird ausgestellt, damit ordnungsgemäß autorisierte Personen und Fahrzeuge gemäß den Angaben auf dem Ausweis an Spiel- oder spielfreien Tagen Zugang zu den ausgewiesenen Parkplätzen am jeweiligen Austragungsort für das entsprechende Spiel der UEFA EURO 2024™ erhalten. Dieser Ausweis ist persönlich, nicht übertragbar und muss jederzeit sichtbar im Fahrzeug angebracht sein. Das Eigentums- und/oder Nutzungsrecht an diesem Ausweis kann nach alleinigem Ermessen der UEFA oder der EURO 2024 GmbH jederzeit widerrufen werden. Die Nichteinhaltung dieser Allgemeinen Geschäftsbedingungen kann dazu führen, dass der fehlbaren Person der Zugang zu den ausgewiesenen Parkplätzen verweigert bzw. sie derer verwiesen und dieser Ausweis konfisziert wird. Der Inhaber dieses Ausweises: (1) erklärt sein Einverständnis mit diesen Allgemeinen Geschäftsbedingungen und die Einhaltung der im Rahmen der Veranstaltung geltenden Richtlinien und Sicherheitsbestimmungen (einschließlich der Möglichkeit, dass das Fahrzeug und dessen Inhalt durchsucht werden); (2) nimmt zur Kenntnis, dass ausschließlich die ausgewiesenen Parkplätze gemäß den Anweisungen durch Ordner zu verwenden sind; (3) entschädigt und hält die UEFA und ihre Tochtergesellschaften schadlos in Bezug auf sämtliche Verluste, Forderungen und/oder Verbindlichkeiten, Schäden, Kosten und Aufwendungen, die infolge eines Schadens an anderen Fahrzeugen auf den ausgewiesenen Parkplätzen entstehen; (4) bietet diesen Ausweis nicht zum Verkauf oder zur Weitergabe an Dritte an; und (5) nimmt zur Kenntnis, dass weder die UEFA noch ihre Tochtergesellschaften für Verluste oder Schäden an einem Fahrzeug oder dessen Inhalt aufkommen, die auf den ausgewiesenen Parkplätzen entstehen, und dass das dortige Parken eines Fahrzeugs auf eigenes Risiko des Ausweisinhabers erfolgt; die Haftung der UEFA oder ihrer Tochtergesellschaften ist auf Vorsatz und grobe Fahrlässigkeit beschränkt, es sei denn, es liegt eine unbeschränkte Haftung für die Verletzung von Leben, Körper und Gesundheit vor. Dies gilt auch für Pflichtverletzungen ihrer Angestellten oder Beauftragten. Diese Haftungsbeschränkung gilt nicht, wenn eine (wesentliche) Pflicht verletzt wurde, die für die Erreichung des Vertragszwecks wesentlich ist; die Haftung ist jedoch auf den vertragstypischen, vorhersehbaren Schaden begrenzt. Die Haftung für mittelbare Schäden und Folgeschäden ist ausgeschlossen.